



For immediate release

The Air Cadet League of Canada Announces

2021 Garbutt Family Post-Secondary Scholarship Recipient *

OTTAWA, ON (June 22, 2021) - The Air Cadet League of Canada (ACL) congratulates **Warrant Officer Second Class (WO2) Cole Roszell** who has been awarded the \$1,000 **Garbutt Family** Post-Secondary Scholarship.



WO2 Roszell is from 624 Tisdale Royal Canadian Air Cadet Squadron, SK. While maintaining an excellent academic record, WO2 Roszell competes on his high school's cross-country team and is in the Band Club. In recognition of his achievements, WO2 Roszell has been awarded the Marc Garneau Trophy, which is presented to the top crew of Advanced Aerospace Course, and the Cadet "Spirit" Award. WO2 Roszell will pursue his studies at the University of Saskatchewan College of Engineering.

The Air Cadet League of Canada is a civilian volunteer non-profit organization with mission to promote and encourage the nation's youth to develop and maintain an interest in aviation, leadership and citizenship, in partnership with the Canadian Armed Forces and other organizations.

*This generous family normally offer scholarship to recipient of flying scholarships. As the pandemic forced the cancellation of the cadet flying training summer camps, family decided to offer a post-secondary scholarship.

-30-





Pour diffusion immédiate

La Ligue des cadets de l'Air du Canada annonce le récipiendaire de la bourse postsecondaire Famille Garbutt*

OTTAWA, ON (Le 22 juin 2021) - La Ligue des cadets de l'Air du Canada (LCA) félicite l'**Adjudant de deuxième classe (Adj2) Cole Roszell** qui a reçu la bourse d'études postsecondaires de 1000 \$ de la famille Garbutt.



L'Adj2 Roszell fait partie de l'escadron 624 Tisdale des Cadets de l'Aviation royale du Canada en Saskatchewan. Tout en maintenant un excellent dossier scolaire, l'Adj2 Roszell participe à l'équipe de cross-country de son école secondaire et fait partie du club de musique. En reconnaissance de ses réalisations, l'Adj2 Roszell a reçu le trophée Marc Garneau, qui est remis au meilleur équipage du cours avancé d'aérospatiale, et le prix " Esprit " des cadets. L'Adj2 Roszell poursuivra ses études au Collège d'ingénierie de l'Université de la Saskatchewan.

La Ligue des cadets de l'Air du Canada est un organisme civil bénévole à but non lucratif qui a pour mission de promouvoir et d'encourager les jeunes du pays à développer et à maintenir un intérêt pour l'aviation, le leadership et la citoyenneté, en partenariat avec les Forces armées canadiennes et d'autres organisations.

* Cette famille généreuse offre normalement des bourses d'études aux bénéficiaires de bourses de vol. Comme la pandémie a forcé l'annulation des camps d'été d'entraînement au pilotage des cadets, la famille a décidé d'offrir une bourse d'études postsecondaires.

